
Трускавецький міськвиконком не чує громади міста (відео)
Четвер, 26 квітня 2012, 20:18

26 квітня 2012 р. Четвер. Трускавецький міськвиконком проводить своє чергове
засідання. І як завжди частину питань без публікації на сайті вносять в порядок денний
під час своєї роботи. Цього разу одним з питань внесених в порядок денний було зміна
тарифу на комунальні послуги(нібито через бунт населення). Чим виділився цього разу
міський голова? Так це тим, що запрпонував для місцевих мешканців відвідування музею
зробити безкоштовним (одна з небагатьох гарних пропозицій) і ще він вирішив взяти на
себе роль слідчого і підняв питання про те, що на засіданні виконкому робить Святослав
Грабовський і чому він тут находиться без запрошення.

      

Після відповіді, що я прийшов послухати і подивитись, як вирішуються питання громади
мені було заявлено, що я немаю права тут знаходитись і мене просять залишити
виконком. Один з присутніх депутатів сказав, що я є помічником обласного депутата
(Балийького О. ВО Свобода) і знаходжусь тут, як його представник. Голова міста та
секретар сказали про те, що обласний помічник до міськвиконкому не має відношення, а
отже проcимо покинути засідання, я відповів, що є тут за дорученням міського депутата
Трускавця, як його помічник. Мені заявили -"яке це має значення - це не міняє суті,
покиньте приміщення" і тут присутній депутат Богдан Процишин (голова комісії з
регламенту) вказав на те, що згідно регламенту Святослав Грабовський може
знаходитись на виконкомі, як помічник і представник міського депутата за його
відсутності. Але на тому не закінчилось.. Руслан Козир - міський голова, вирішив
перевірити у мене посвідчення помічника депутата - попросив показати посвідчення.
Хтось з депутатів в залі засідань сказав, "а може ви покажете спочатку посвідчення
членів виконкому і посвідчення голови міста, як ви можете перевіряти посвідчення
помічника депутата, якщо ви самі їх підписували, а помічників у місті не так багато, могли
б запам"ятати, що видавали Грабовському посвідчення". Щоб не затримувати роботу
виконкому і задовільнити бажання голови міста побути в ролі слідчого я представив йому
посвідчення, яке було при мені.. Ропочався виконком. Як завжи все почалось з робочих
питань, які виконком без обговорень приймав в основному одноголосно (це свідчить про
те, що ці питання обговорювались десь раніше). Було багато конфліктних питань, які
присутні депутати відразу ж починали опрацьовувати і давати рекомендації. Так, дуже
негативно депутати сприйняли інформацію про підняття ціни за вивіз сміття (див.відео
нижче), в наслідок чого питання залишили без розгляду. Яскраве обговорення було
стосовно діяльності базару біля базару, термін перебування якого продовжили до
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травневих свят. ...

  

Питання по тарифам прийняли таким чином: Опустили ціну на послуги лише до 1,86
грв . при цьому повністю ігноруючи
спроможність населення платити такі кошти та думку громадських слухань від 20
квітня 2012р.  Як наслідок Депутат Ігор Ластовецький(КУН)  пообіцяв ініціювати по
зачергову сесію на якій тариф взагалі буде скасований. 

  

Відео засідання виконкому:

  

{youtube}N5Fi3PbkBOU{/youtube} 
{youtube}LycQGcbsJ1M{/youtube}
{youtube}ToFy774LvB8{/youtube}
{youtube}ySl9RFSkyTs{/youtube}
{youtube}3x1Ajb_rN5c{/youtube}
Аудозаписи частин виконкому(завантажується..): 
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